
»Pokrivati« krajevno skupnost
Dopisnik, ki pošilja v naš list tudi

mnogo fotografij, je 33-letni Ciril
Zupančič iz Hrastja, poročen in oče
4-letne Martince, zaposlen v Papir-
nici Vevče. Žena je prav tako zapo-
slena Ln dela v Saturnusu. Na Mar-
tinco sta do sedaj pazila sama, ker
sta delala v izmenah, od sedaj naprej

Ciril Zupančič: ,,Fotografiranje
je moj konjiček"

pa jo bosta dajala v varstvo sorod-
nikom v Sneberje.

Kot dopisnik sodeluje pri našem
. listu od letos, prej pa je večkiat*

pisal v tovarniški list Papirnice Vev-̂
če Naše delo.

,,Torej imate veselje s pisanjem? "
lrImam, posebno s popotovanj.

Rad veliko potujem in s teh popoto-
vanj rad napišem kakšno vrstico.
Imam dober čut opazovanja in to
rad posredujem drugim."

,^Ja*popotovanjih imate s sabo
tudi iotografski apraiat? "

,J)a. Ze od nekdaj rad fotogra-
firain in je to tudi moj konjiček."

,fa pišete tudi o četn drugem? "
,JNe, v glavnem ne, posebno ne z

gospodarskega področja, ker na tetn
podtočju nisem doma."

,,Toda pisali ste na primer tudi '
vesti? "

,,Sem. Vendar ne da bi jih iskal
ali se sistematičho z njimi ukvaijal.
To so bila bolj trenutna opažanja.

,,In iakaj ne pišete še nap. o delu
KS Šmartno ob Savi, o delu SZDL,

gasilcev.mladine itd."
,,Za <o je potrebno malo več

časa, saj se mora človek udeleževati
sestankov in manifestacij, da dobi
gradivo za pisanje. Ko še nisem bil
poročen, je bilo časa več, toda ta-
krat nisem pisal; zdaj ko pišem,mi
pa časa zmanjkuje, kei moram mar-
sikatero uro posvetiti družini."

,J"a bi morali le poiskusiti poslati
v Nsk tudi kakšno vest, saj lahko v
listu zasledite, da prav iz vaše KS
vestimanjka!"

,,Res je, da teh vesti manjka, mi-
slim pa, da jih je bilo prej še manj."

,,Vi ste dopisnik s terena, pa tudi
iz tovarne. Kako gledate na delo do-
pisnika s terena in na njegovo pove-
zavo s krajevnimi političnimi dejav-
niki? "

,J)opisnik mora biti s terenom
dobro seznanjen, da laliko o teh
problemih piše. Povezan mora biti z
Ijudmi, ki kreirajo lokalno politiko,
pri tem pa mora biti tudi kritičen^
ker le tak dopisnik laliko ludi koii-
sti stvari, napredku. Dopisnik, ki
samo hvali, ni dob-r dopisnik.

,,ln kako gledate na povezavo
med dopisniki in Našo skup-
nostjo? "

,^di se mi, da ni najboljša, saj je
dopisnik bolj ali nmanj prepuščen
sam sebi. Potrebno bi bilo več sti-
kov med dopisniki in uredniškim
odborom. Ta bi moral dajati več na-
potkov in smernic za svoje seje, kjer
bi dobili potrebne napotke. pa tudi
seznanili bi se z delom ceiotnega ča-
sopisa. Tako, upam, bi se obdržal
marsikateri dopisnik. Dostikrat je
tako, da človck piše, potcm mu pa
zmanjka tem za pisanje in ker ne ve
naprej, preneha pisati."

,JCako pa ste sicer zadovoljni z
našimi dopisniki? "

,,Tisti ki pišejo, so v redu in iz
nekaterih krajev je dosti in dobrih
vesti. Zclo hitro se vidi, kje je do-
pisnik in kakšen je. Verjetno bi bilo
potrebno kraje, kjer ni dopisnikov.
vedno znova pozivati na sodelo-
vanje."

,,Za konec bi vas pozval še za
misel pred novim letom!"

,,Ob novem letu bi žele! veliko
uspeha uredništvu Nsk pri njegovem
delu, pa seveda vsem občanom in
kajpak Papirnici Vevčc. Novo leto
bom vetjetno preživel doma z dru-
žino in ne bom šel nikamor."


